
Zápis č. 4/2025 z jednání Komise pro sportovní dotace a profesionální sport 

a zápis č. 3/2025 Komise pro rozvoj sportu 

 

Datum konání: 17.06.2025 – jednání bylo NEVEŘEJNÉ 

Místo konání: Sportovní hala 

Účastníci: viz prezenční listina  

Počet přítomných: 11 členů + 2 tajemnice + 3 hosté 

 

Program jednání: 

- prohlídka sportovní haly, řešení závad a nedostatků a možnost záručních a pozáručních 

oprav. 

- diskuze 

 

Dne 03.06.2025 byla na základě pokynu předsedů obou komisí poslána pozvánka všem 

členům komisí, vedení města, zástupcům SAMCH a panu Karasovi z OIN na jednání ohledně 

řešení závad a nedostatků ve sportovní hale.  

Všichni přítomní se sešli v bufetu, kde proběhla diskuze o závadách a nedostatcích, 

následovala praktická prohlídka haly a kontrola všech nahlášených závad. 

 

Hlavní nedostatky k řešení: 

1. VODA – tlak a teplota 

- SPRCHY – malý tlak vody, voda teče málo a z důvodu nevyhovujících sprchových hlavic 

teče voda pouze „po zdi“ – nelze se osprchovat, teplotu vody nelze regulovat 

- UMYVADLA V ŠATNÁCH – teče pouze „teplá“ voda, nelze si natočit studenou vodu na 

pití 

 

2. VZDUCHOTECHNIKA – výduchy ze vzduchotechniky směřují rovnou na střídačku (na 

střídačce nejde sedět – velká nemocnost dětí). Bylo by možné výduchy otočit jinam? 

- VZDUCHOTECHNIKA V LÉKAŘSKÉ MÍSTNOSTI – nefunguje 

 

3. ŠATNY – nedostačující počet a velikost šaten 

- sedáky na lavici v šatnách limitují počet sportovců – kdyby byly lavičky bez sedáků, vešlo 

by se více osob 

- nedostačující kapacita šaten – potkávají se sportovci, kteří jdou cvičit a kteří odcházejí – 

musí se vystřídat (nyní se musí někdo převlékat na chodbě nebo čekat). Počet míst v šatnách 

zůstal stejný jako ve staré hale (možná se i snížil – sedáky), ale byla vybudována další 

tělocvična a zvýšil se i počet sportujících  

 

4. NEREZOVÉ MŘÍŽKY U PODLAHY (zabudované v obložení) – opakovaně vypadávají 

a mají velmi ostré hrany – hrozí nebezpečí úrazu  

 

5. SVĚTLA v tělocvičně - pokud se někdo opře o vypínač nebo hodí na vypínač míč, zhasne 

se celá tělocvična a je velká časová prodleva než se může zase rozsvítit 

- požadavek na „zakrytí“ nebo „mřížku“ na vypínače 

(informace od p. Hušáka – je domluveno, že bude upraveno, aby světlo zhaslo pouze pokud se 

bude držet vypínač 3 vteřiny) 

 

6. DVEŘE – u většiny dveří nefunguje mechanismus – dveře se otvírají hodně těžko, pokud 

se některé dveře otevřou na maximum, už nejdou zavřít, problém i se dveřmi pro vozíčkáře  



 

Dotaz F. Kasala – Je možnost přístavby dalších šaten? Současný stav je nedostačující. 

 

Dotaz T. Vondráčka – Bylo by možné vznést dotaz na projektanta na zvýšení kapacity 

stávajících šaten? Jsou všechny šatny využity na maximum? 

 

Připomínka J. Reslera – V hale chybí nádoby na plasty, je možné umístit? 

 

 

Vyjádření SAMCH a OIN k připomínkám bude zasláno všem členům obou komisí 

v průběhu září. 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Monika Slaninová Ověřil: Ing. Daniel Vodák  a   MUDr. Tomáš Vondráček

  


